
Protokollsanteckning till 7/10 möte.
Vi i Centern anser att det är viktigt att man utreder möjligheter till en lösning som innebär att 
barngrupperna samt personalen  bibehålls och att man alltid har barnen i focus. 
Majlis Fredriksson
Centerpartiet.
Skickat från min iPad


